
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 7.05.2024 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovania o 15.30 hod. 

 
Prítomní: Ing. Sitkey, Ing.Štefek, Ing. Košťál, PhD., Ing.arch. Mezei, Ing. Slávik, Ing. Dolnák,  

      Ing. Musil,  Ing. Slávik, PhD. 

  

Ospravedlnení:  p.Gut, Bc. Varga, Ing. arch. Dulíková  

Prizvaní:  Mgr. Ondráš, Ing. Ďuriš, Ing. Maruniak  

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou. 

3. Cestná svetelná signalizácia – súčasný stav a návrh opatrení – správa. 

4. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 

a) Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených 

úsekoch miestnych ciest na území mesta Nitra 

b) Pripomienka VMČ č. 5 (Diely, Párovské Háje, Kynek, Mlynárce) – požiadavka o posilnenie spoja 

linky č. 18 

c) Žiadosť Ing. arch. Lívie Dulíkovej o uvoľnenie z komisie pre mestskú mobilitu 

 

K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov a oboznámil 

ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 2 

Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 

 

K bodu č. 3 

Cestná svetelná signalizácia – súčasný stav a návrh opatrení – správu predniesol Ing. Ďuriš zo spoločnosti 

ELComp s.r.o. 

Ing. Sitkey – v rámci výstavby Tabáňa sa vymenili radiče, nie návestidlá. Po výmene radičov odpadla možnosť 

riadenia križovatiek ručne. Pripravuje sa projekt verejnej dopravy. Otázka znie: či sa bude čakať na tento 

projekt, alebo pôjdeme systémom čiastkových opráv. Potrebovali by sme zoznam nefunkčných slučiek, aby 

sme vedeli, či sa dá urobiť nejaká oprava, prípadne požiadať o to príslušných správcov. Ak by sme chceli 

cenovú kalkuláciu, je to u vás? 

Ing. Ďuriš – to si riešilo mesto. 

Ing. Sitkey – my máme spracovanú PD Preferencia verejnej dopravy. 

Ing. Maruniak – projekt je spracovaný v r. 2021. Neboli však pridelené finančné prostriedky na jeho realizáciu. 

Dnes je dostatok finančných prostrieddkov a má sa aktualizovať PD. Má to fungovať na jestvujúcej optickej 

sieti, majú sa tam dopracovať prehľadové kamery, dopracovať niektoré križovatka, aktualizovať rozpočet 

a aplikovať protokol V2X takým spôsobom aby bol kompatibilný s CITS a tým do budúcnosti zabezpečiť 

okrem preferencie VOD aj preferenciu záchranných zložiek. Na Chrenovskej a Cabajskej ul. boli sfrézované 

všetky indukčné slučky a do dnešného dňa nám SSC nedala žiadnu odpoveď. 

Ing. Sitkey – systém nebol predstavený komisii. Ide sa nakúpiť systém za 400 – tisíc eur  a viac a nebolo nikde 

prezentované, čo ideme robiť navyše.   

Ing.arch.Mezei – myslím , že nič nebráni ho predstaviť. 

Ing. Slávik – ako dlho to trvá? 

Ing. Maruniak – od podpisu zmluva 8 týždňov. 

Ing. Štefek  - gro svetelných križovatiek sa nenachádza na našich cestách, tiež by som chcel vidieť prezentáciu. 

Ing. Sitkey – ktorou cestou sa mesto vydá – výzvou (3 roky ju oživujeme) alebo ideme cestou vlastnými 

zdrojmi? 

Ing. Ďuriš – ak by to išlo ideálne , o akom časovom horizonte hovoríme? 

Ing. Štefek  - hovoríme o opatrení 281 – rozvoj VOD 

Ing.arch.Mezei – ak sa to nezataví, môže to byť aj o rok. 



Ing. Ďuriš –  treba zvážiť aj súbežné opravy, ak sa riešia takéto projekty, bolo by dobré odkonzultovať ich aj 

s nami. 

Uznesenie č. 17/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 07.05.2024 prerokovala správu „Cestná 

svetelná signalizácia – súčasný stav a návrh opatrení“, berie ju na vedomie a žiada pripraviť podklady do 

budúcej komisie v zmysle diskusie: 

˗ Predstavenie preferencie VOD 

˗ prizvať  Mgr. Ballaya- odbor projektového a strategického riadenia  

˗ prizvať spracovateľa projektu 

˗ či zahŕňa všetky križovatky 

˗ nefunkčné slučky centrály ručného riadenia križovatiek 

ZA:   7  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 

 

K bodu č. 4 a) 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených 

úsekoch miestnych ciest na území mesta Nitra – správu predniesol Ing. Maruniak.  

Ing. Sitkey – nebolo to verejne prerokované, treba vznačiť časové obmedzenia 

Ing. Musil – treba opraviť názvoslovia, nie je jednoznačné, čo sa od uchádzača požaduje a čo má preukázať. 

Ing. Štefek  - my ideme riešiť rezidenčné parkovanie a nie je tu Klokočina, kde je problémové parkovanie.  

Ing. Košťál – nám to bolo prezentované ako celok a teraz sa dozviem a teraz sa dozviem, že to tak nie je. Kto 

o tom rozhodol? 

Ing. Štefek  - to by malo byť v prvom rade parkovanie pre obyvateľov. Tam, kde je najväčší problém, tam to 

neriešime. 

Ing. Sitkey – my to riešime preto, lebo autá sa k nám na Chrenovú presúvajú zo Starého mesta. 

Uznesenie č. 18/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 07.05.2024 prerokovala Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych ciest na 

území mesta Nitra a neodporúča predložiť predmetný materiál na najbližšie rokovanie MZ a odporúča Odboru 

dopravy opätovne zvolať rokovanie s poslancami MZ 

ZA:  4  PROTI:  3      ZDRŽAL SA:  0 

 

K bodu č. 4 b) 

Pripomienka VMČ č. 5 (Diely, Párovské Háje, Kynek, Mlynárce) – požiadavka o posilnenie spoja linky č. 18 

Uznesenie č. 19/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 07.05.2024 prerokovala Pripomienku VMČ 

č. 5 (Diely, Párovské Háje, Kynek, Mlynárce) – požiadavku. o posilnenie spoja linky č. 18 a odporúča úpravu 

grafikónu a žiada zaslať odpoveď Odboru dopravy VMČ č. 5. 

ZA:  7  PROTI:        ZDRŽAL SA:  0 

 

K bodu č. 4 c) 

Žiadosť Ing. arch. Lívie Dulíkovej o uvoľnenie z komisie pre mestskú mobilitu 

Uznesenie č. 20/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 07.05.2024 prerokovala Žiadosť Ing. arch. 

Lívie Dulíkovej o uvoľnenie z Komisie pre mestskú mobilitu a berie ju na vedomie 

ZA:  7  PROTI:        ZDRŽAL SA:  0 

 

 

 

 

Nitra 14.05.2024 

 

 

Zapísala: Zuzana Bédiová 

                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 

                 sekretárky komisie        predseda Komisie pre mestskáú mobilitu 

 


